
BESLUITENLIJST AGENDACOMMISSIE

Datum : 29 maart 2021

Aanwezig : De heren Dadema (voorzitter), Schokker (GB), Temmink (CDA), Moorman (D66), Kreule 
(VVD), Den Daas (LA), Mulders (GL), Nijboer (BB), Van der Wilt (PvdA), mevrouw 
Cornelissen (gemeentesecretaris), mevrouw Klein Wolterink (plv. griffier) en de heer 
Zijlstra (griffier) . 

Afwezig :

1. Opening

2. Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen

4. Ingekomen stukken.
Geen.

5. Vaststelling besluitenlijst van de vergadering van 1 maart 2021
Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.

6. Actiepuntenlijst per 1 maart 2021
De lijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

7. Terugblik bijeenkomsten 4 en 11 maart en rond de tafelgesprekken van 18 en 25 maart en de raad 
van 25 maart 2021 
De bijeenkomsten over integriteit en informatievoorziening zijn positief ervaren. Ze moeten wel een 
inhoudelijk vervolg krijgen. De voorzitter geeft aan dat voor beide in het vierde kwartaal van dit jaar 
voorstellen aan de raad worden aangeboden.
M.b.t. het rond de tafelgesprek over wonen wordt aangegeven dat insprekers zich tot de raad moeten 
richten en niet tot een wethouder. Griffier neemt dit mee in het periodieke overleg met de voorzitters. 
actie griffier
Complimenten voor de wijze waarop de voorzitter van deze vergadering zijn rol heeft ingevuld. 
Aandacht wordt gevraagd voor het plannen van vergaderingen na een raadsvergadering. Dat kan ten 
koste gaan van het debat.
Op de bijeenkomst over de corona-opvanglocatie bij den Alerdinck wordt positief teruggekeken.

8. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 1 april 2021 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Eerst wordt het bestemmingsplan Stationsweg 11a Heino 
geagendeerd, vervolgens de RES en tenslotte het gedeeltelijke afstel van de reclamebelasting.

9. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 8 april 2021
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 
Er worden twee parallelle sessies gehouden, één over het voorstel voor uitbreiding van De Linderte, 
en één over de toekomstbestendige openbare ruimte. 
De beeldvorming over de Kadernota – in de vorm van een technisch beraad – is intern en vindt plaats 



aansluitend aan het rond de tafelgesprek en begint om uiterlijk 21.00. Steunfractieleden kunnen 
hieraan deelnemen, namen moeten aan de griffie worden doorgegeven. Actie fractievoorzitters 

10. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 15 april 2021
Deze bijeenkomst is intern en er is derhalve geen rond de tafelgesprek. Steunfractieleden kunnen 
hieraan deelnemen, namen moeten aan de griffie worden doorgegeven. Actie fractievoorzitters 

11. Voorstel tot vaststelling agenda raadsvergadering 22 april 2021
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

12. Voorstel tot vaststelling agenda rond de tafelgesprek 22 april 2021
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

13. Memo behandeling Kadernota 
De agendacommissie stemt in met het behandelvoorstel.

14. Memo met de raad op pad en corona 
De agendacommissie neemt kennis van het memo en stemt in met een digitaal bezoek aan Broekland 
op 29 mei. Verder besluit de agendacommissie te bezien of voor de zomervakantie een bezoek aan 
Heino gebracht kan worden, zo nodig digitaal.
Voor de overige, nog niet bezochte kernen, geldt dat deze vraaggericht vanuit de kernen moet 
plaatsvinden. Er moet geen verplichting gevoeld worden om de raad uit te nodigen.
Tenslotte besluit de agendacommissie om na oktober geen bijeenkomsten in het kader van “Met de 
raad op pad” te houden.

15. Lange termijnagenda tot zomervakantie
De agendacommissie neemt met instemming kennis van de LTA en het daarbij behorende memo. De 
heer Kreule verzoekt de woon-werkverkenning prioriteit 1 te geven.
Informatie over Salland Marketing zou meer inhoudelijk moeten zijn dan nu in het memo is 
aangegeven. Over OZB en de techniek daarachter wordt bezien of hiervoor een technische sessie 
belegd kan worden.  actie gemeentesecretaris

16. Lijst van bestuurlijke toezeggingen
De heer Den Daas vraagt aandacht voor afdoening van oude toezeggingen. Actie driehoek De LBT 
wordt ongewijzigd vastgesteld.

17. Rondvraag
De heer Van der Wilt wijst, als reactie op een mededeling van wethouder Wagenmans tijdens de 
raadsvergadering van 25 maart jl., op de afspraken bij de eigendomsoverdracht van de MOK-werf 
zo’n 25 jaar geleden.

18. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.


